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دانشگاه سوره در تربیت چهره های هنری چه جایگاهی دارد؟
دانشــگاه ســوره خدمات فراوانی به ويژه در زمينه تئاتر و ســينما انجام داده و 
جوان های بســيار زيادی در عرصه کارگردانی و بازيگری پرورش داده اســت. 
نمونه بارز آن در ســينما، آقای مهدويان است که از اين دانشکده فارغ التحصيل 
شــده اســت. البته افراد ديگری هم در اين زمينه بوده اند که نمی توانم نام همه 
آن ها را بگويم. دانشگاه سوره در زمينه سينما و تئاتر بسيار تأثيرگذار بوده است 
و اين انکار شدنی نيست. اين دانشگاه در گرافيک، موسيقی و در رشته های ديگر 
هم بسيار مؤثر بوده است؛ به ويژه در ســينما، با وجود استادهای نمونه و ممتاز و 
درجه يک که در آنجا حضور دارند. در هر صورت اين دانشــکده فعاليت بســيار 

خوبی داشته و اميدوارم همچنان به فعاليت خودش ادامه دهد.

بی شــک هــر مرکــز آموزشــی نقــاط قــوت و کمبودهایــی دارد، بــه نظــر شــما ایــن 
دانشــگاه چــه ضعــف و قوت هایــی دارد؟

حضور اســتادان برجســته يکی از قوت های اين دانشکده اســت؛ يعنی نام آورترين 
استادان در زمينه های مختلف در کشــور برای مدت زيادی آنجا فعاليت کرده اند. به 
نظر من دانشگاه يعنی استاد و شاگرد و شاگرد يعنی جست وجوگر؛ يعنی کسی که از 
کوشش، تلاش، حرکت و آموزش فروگذاری نمی کند. در اين ميان، استادان خبره ای 
که به اندازه پنج دکتری سواد دارند و جای آن ها را حتی استادهايی با مدرک دکتری 
هم نمی توانند بگيرند، وقتی به دانشگاه می آيند، به اندازه يک ليسانسه به آن ها حقوق 
می دهند. دانشگاه های هنر بايد تفاوت بين استادکار خبره و يک دکتر تحصيل کرده 

را درک کنند و قدر اين ها را بيشتر بدانند.

پیشنهاد شما برای تأثیرگذاری بیشتر در تربیت افراد هنرمند چیست؟
برای اين کار بايد استادان صاحب نام کشور را جذب کرد؛ حتی اگر در کشور يک 
منبت کار بی ســواد اما با تجربه داريد، او را دعوت کنيد که کار کند. برای ادامه 
فعاليت بايد نخبگان مملکت را دعوت کنند؛ زيرا همان طور که گفتم، دانشــگاه 

يعنی دانشجو و استاد، سنگ و ديوار که دانشگاه نمی شود. 

چهره های تأثیرگذار 
بسیاری در دانشگاه سوره 

تربیت شده اند 
هــم بازیگــر اســت و هــم کارگــردان، تدریــس و نویســندگی هــم می کنــد. 
امیــر دژاکام که ٥٩ ســال پیــش در کرمان بــه دنیا آمده اســت، کارشناســی 
کارگردانی از هنرهای زیبای دانشــگاه تهران و کارشناســی ارشــد کارگردانی 
از دانشــگاه تربیت مدرس دارد. او فعالیت حرفه ای خود را در حوزه نمایش 
بــا کارگردانــی و نویســندگی «بهــار را دوســت دارم» آغــاز کــرد و تاکنــون 
نمایشنامه ها و سریال های مختلفی نوشته یا بازی و کارگردانی کرده است. 
با این هنرمند که ســابقه تدریس در دانشــگاه ســوره را در فعالیت حرفه ای 

خود دارد، دقایقی درباره این دانشگاه به گفت وگو نشستیم.
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